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MESTNA OBČINA NOVO MESTO 

KRAJEVNA SKUPNOST  PREČNA 

Prečna 8, 8000 Novo mesto                                        Prečna, 15.2.2019                                                                                             

Matična št.: 5030269 

Davčna št.: 68789670 

 

 

 

 

ZAPISNIK 2. SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI PREČNA 

z dne 15. 2. 2019 ob 18.30 uri 

 

 

 

Prisotni svetniki KS: Simon Judež, Robert Bozovičar, Lidija Zadnik, Mario Krapež, Maja 

Makše, Niko Bobnar, Martin Luštek 

 

Povabljeni gostje: predhodni predsedniki KS Prečna, predstavniki PGD Prečna, DU Prečna, 

KORK Prečna, KD Prečna 

Prisotni: predstavnika PGD Prečna, predstavnica KORK Prečna 

Odsotni: predstavniki DU Prečna in KD Prečna 

 

 

 

Dnevni red: 

  

1. Preverjanje prisotnosti in potrditev zapisnika predhodne seje  

2. Pregled dela za leto 2018 

3. Planirana dela za leto 2019 

4. Poročilo Predsednika KS Prečna 

5. Razno 

 

 

K 1. točki:  

 Na seji prisotno 7 svetnic in svetnikov. Na zapisnik 1 seje sveta KS Prečna ni pripomb 

zato predsednik predlaga potrditev zapisnika. 

 Sklep:  Zapisnik 1. seje sveta KS Prečna se soglasno potrdi (Za 7, Proti 0) 

 

 

 

 

K 2. točki:  

 Predsednik pozdravi vse navzoče goste za njihovo udeležbo na sestanku. Zahvali se jim 

za njihovo dosledno in zagnano dosedanje delo.   

 

Predsednik poda poročilo o delu v letu 2018.  

V letu 2018 smo v sklopu MONM podali pobudo za štiri projekte:  

1. Ureditev in pridobitev projektne dokumentacije za pločnik Podbreznik – Češča vas. 

2. Razsvetljava Športnega parka Prečna ter Krajevnega doma Prečna. 
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3. Sprememba projektne dokumentacije za avtobusna postajališča v naselju Prečna. 

4. Nakup premičnega odra. 

Trije projekti so bili izvedeni v celoti, projekt projektna dokumentacija za pločnik Podbreznik 

– Češča vas pa je bila iz objektivnih razlogov prestavljen na prihodnja leta.  

 

Ostali projekti, ki so bili v planu KS Prečna sprejeti na 22 seji sveta KS Prečna za leto 2018, 

niso bili izvedeni v celoti. Od 17 načrtovanih projektov se je v celoti izvedlo ali dokončalo štiri 

projeke. 13 projektov, ki so ali iz objektivnih razlogov prestavljeni ali pa samo začeti se prestavi 

v plan za leto 2018. 

 

Predsednik se zahvali vsem predsednikom društev oziroma njihovim predstavnikom za vse 

aktivnosti, katere so bile potrebne z njihovih strani za uspešno zaključene Igre KS v MONM, 

katere je KS Prečna prirejala v letu 2018.  

 

 

 

 

K 3. točki:  
 

Planirana dela v letu 2019: 

 

Za leto 2019 smo v sklopu projektov KS-MONM podali pobudo za pet projektov. Koliko jih 

bomo izvedli je odvisno od pridobljenih odločb s strani MONM. 

 

Prijavljeni projekti: 

- Dograditi in asfaltirati dovozno pot do Športnega parka Prečna 

- Izdelati strelovod na krajevni dom ter spremljevalne objekte 

- Nakup ozvočenja in projektorja za potrebe Krajevnega doma Prečna 

- PZI javne razsvetljave v naselu Češča vas 

- Pridobitev PZI za pločnik Podbreznik – Češča vas 

 

Poleg prijavljenih projektov ima KS še plan lastnih projektov za leto 2019. Projekti KS so: 

 

- Nadaljevati delo z umestitvijo avtobusnih postajališč v naselju Prečna. 

- Izgradnja sredinskega avtobusnega postajališča v Prečni. 

- Urediti in sanirati okolico krajevnega doma ter sam krajevni dom ( pleskanje 

prostorov in oken,..). 

- Končati z odkupom zemljišč za razširitev cestišča Uršič – Gobec. (potreben odkup le 

še od Uršič Jožeta). 

- Pričeti z postopki za ureditev odvodnjavanja cestišča na klancu proti Kuzarjevemu 

kalu. 

- Pričeti z ustreznimi postopki v sklopu križišča pri Gasilskem domu ter cesta v naselje 

(Bobnar, Dular, Šilar). 

- Pričeti s postopki na trasi pločnika Podbreznik - Češča vas. 

- Pridobiti PZI za razsvetljavo naselja Češča vas. 

- Sanacija fekalnega voda Češča vas (Makše). 

- Pričeti z izgradnjo fekalnega voda Češča vas (Ogulin). 

- Umestiti v prostor EKO otok med gasilskim domom in Perilam po možnosti ga tudi 

izgraditi. 
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- Pomoč MONM pri pripravi dokumentacije za sanacijo brvi čez rako Temenico pri 

sitotisku Smak ter dodatni brvi na odseku Češča vas – Straža. 

- Urediti oziroma popraviti poti ter stopnice do Športnega parka Podbreznik 

- Sanacija prekopov na cestišču pri veledromu v Češči vasi 

- Dograditev pločnika do avtobusne postaje v Češči vasi  

- Urediti odvodnjavanje do avtobusne postaje v Češči vasi 

 

 

 

K 4. točki:  

  

- Trenutno potekajo dela na umestitvi fekalnega voda v prostor v delu naselja Češča vas. 

Pridobljena soglasja lastnikov zemljišč. Sedaj se urejajo še vsa ostala dela da se lahko 

naroči PZI za omenjen projekt. 

- Projekti, kateri so mišljeni, da se izvedejo v letošnjem letu s strani MONM se zaradi 

rebalansa proračuna za leto 2019 še niso pričeli.  

- Projekt obnovitve mosta preko reke Temenice in umeščanje še enega dodatnega mosta 

je v točki projektiranja in same umestitve v prostor. Pridobljena so vsa potrebna 

soglasja. Usklajevalni sestanki potekajo po planu z vsemi udeleženci. 

- Vandali so s sprejem porisali del pomožnih stavb ob Krajevnem domu. Dele popisanih 

stavb bo zato potrebno ponovno prepleskati. 

- Projekt nabave in postavitev ustreznih igral je zaključen. Dobavitelj je dostavil 

nepravilno le komplet za igro na vrvici (rusko kegljišče). Po pogovoru je zagotovil, da 

bo dele igrala v najkrajšem možnem roku zamenjal. 

 

 

 

 

K 5. točki: 

 

Predsednik seznani prisotne s finančno situacijo v KS Prečna. Glede na financiranje KS 

s strani MONM predstavi težave pri financiranju stavbe, katera je v lasti KS Prečna. Glede na 

situacijo predlaga, da se razmisli o uvedbi plačevanja prostorov za delovanje posameznih 

društev. Vsa društva so namreč upravičena do povračila sredstev za najem prostorov preko 

raznih razpisov MONM za njihovo delovanje.  Do sedaj so uporabnino prostorov plačevali le 

posamezniki (fizične osebe ter zunanji najemniki), kateri so prostore uporabljali. Predsednik na 

to temo predlaga svetnikom sprejetje naslednjega sklepa: 

Predsedniki društev, seznanijo svoje vodilne člane v društvih o pereči temi. Do sklica 

naslednje seje sveta KS Prečna (predvidena v mesecu Aprilu), naj vsa društva, katera 

uporabljajo prostore podajo pisno izjavo njihovega videnja rešitve težave vzdrževanja in 

plačevanja stroškov za objekt v lasti KS Prečna (Krajevni dom). 

Sklep: Svet KS Prečna je soglasno sprejel predlagani sklep (Za 7, Proti 0) 

 

Predsednik seznani prisotne tudi s problemi pri rezervaciji samih terminov za najeme 

prostorov. S strani sveta KS Prečna je za najem prostorov zadolžen podpredsednik KS Prečna 

Robert Bozovičar. Zaradi lažjega dela in boljše transparentne organiziranosti predlaga 

predsednik KS Prečna naslednji sklep: 

Samo potrebo po terminu najema in obrazložitev potrebe po najemu s predstavnikom sveta 

KS Prečna opravlja izključno predsednik posameznega društva. V posebnih okoliščinah 
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(bolezen, odsotnost) pa lahko za termine zaprosi tudi podpredsednik ali poveljnik društva. Vsi 

termini se rezervirajo pisno (mail, pošta) v posameznih oziroma nujnih primerih pa tudi po 

telefonu. V pisni obrazložitvi mora biti naveden vzrok najema, koliko udeležencev je 

predvideno, časovni termin ter odgovorna oseba v času najema.  

Sklep: Svetniki so soglasno sprejeli predlagani sklep. (za 7, Proti 0) Sprejeti sklep stopi 

v veljavo po objavi zapisnika 2 seje sveta KS Prečna na spletni strani KS Prečna. 

 

 

 

 

Seja je bila končana ob 21:30 uri.  

 

 

      

Podpredsednik KS Prečna                 Predsednik KS Prečna  

       Robert Bozovičar                       Mario Krapež 


